
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

VLP  
Datum 7 april 2021 
Onderwerp 89-2021 Bijzondere gelegenheden, terrassen en 

evenementen in coronatijd 
Portefeuillehouder College B&W 

 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Hoewel de piek van de derde coronagolf nog niet voorbij is geven voorspellers aan dat uiteindelijk de 

derde golf sneller dan verwacht weer af gaat nemen. Er wordt ook steeds vaker gesproken over 

evenementen die, vooral in de buitenlucht en in beperkte vorm onder bepaalde restricties, weer door 

zouden kunnen gaan.   

Binnenkort staat ook weer een aantal traditionele gebeurtenissen op de kalender w.o. Koningsdag 

(27/4) , Dodenherdenking (4/5) en Bevrijdingsdag (5/5). 

Onze fractie heeft hierover enkele vragen: 

 

1.     Heeft u al nagedacht over de wijze waarop deze drie gebeurtenissen op 27/4, 4/5 en 5/5 in onze 

gemeente ingevuld gaan worden en zo ja, wat is hiervan de uitkomst? Graag per evenement een 

toelichting. Kunt u ook aangeven hoe de contacten met de diverse organiserende comités verlopen? 

In BNDeStem van dinsdag 6 april jl. hebben we kunnen lezen dat u voorstander bent van het weer 

snel openen van de terrassen in onze gemeente (stad en dorpen). 

2.     Kunt u die uitspraak nader onderbouwen, bijvoorbeeld hoe u dat in de praktijk ziet? 

3.     Heeft u hierover al gesproken met Horeca Roosendaal en zo ja, wat waren hiervan de resultaten? 

Zo nee, wanneer gaat u dat doen? 

4.     Kunt u al iets meer zeggen over het wel of niet doorgaan van evenementen in onze gemeente 

komend voorjaar en in de zomer? Graag een uitgebreide toelichting. 

5.     Hoe lopen de contacten met de organisatoren van de evenementen? Kunt u daar iets over 

vertellen? 

6.     Bestaat de optie om te komen tot aangepaste evenementen? Graag een toelichting? 

7.     Hoe gaat u om met suggesties vanuit inwoners en ondernemers over dit onderwerp? 

 

Namens de fractie van VLP,  

Eric de Regt, Alex Raggers en Evelien van der Star 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

Ad 1) Zoals bekend mogen er tot 12 juni aanstaande sowieso geen evenementen plaatsvinden. Dat 

betekent dat Koningsdag (27/4) geen openbaar evenement is geweest en dat ook 4 en 5 mei zeer 

ingetogen plaatsvinden. Over de dodenherdenking op 4 mei bent u via een aparte raadsbrief d.d. 14 

april reeds geïnformeerd. Op 15 maart jl. is breed online-overleg gevoerd met de betreffende comités. 

In dit overleg is aangegeven dat men geen activiteiten zal organiseren. 

Ad 2) Sinds 28 april jl. mogen de terrassen onder voorwaarden weer geopend zijn. Omdat de corona-

voorwaarden de exploitatiekansen beperken hebben wij met een algemeen gedoogbesluit zoveel 

mogelijk ruimte geboden voor een tijdelijke terrasuitbreiding. Net als vorig jaar maakt de horeca hier 

volop gebruik van. Net als vorig jaar hoeft voor de plaatsing van de terrassen ook geen precario 

betaald te worden. 

Ad 3) Wij zijn in voortdurend gesprek met Koninklijke Horeca Nederland, afd. Roosendaal. Zij zijn 

tevreden over de in deze geboden extra mogelijkheden. Helaas is het niet overal mogelijk om op een 

verantwoorde manier tot terrasuitbreiding te komen. 

Ad 4) Op dit moment wordt de evenementenkalender voor dit jaar voorbereid. Door de onzekere 

situatie hebben wij organisatoren extra tijd gegeven om over de planning van hun evenement na te 

denken. Een aantal organisatoren heeft besloten om het evenement (wederom) niet door te laten 

gaan, een aantal heeft gekozen voor verplaatsing naar een later tijdstip en/ of andere locatie. Het is 

inmiddels duidelijk dat de kalender vanaf half augustus tot eind september behoorlijk vol staat. 

Desondanks blijft het doorgaan ervan nog onzeker, daarbij geven sommige organisaties aan om het 

evenement alleen door te laten gaan als dat zonder beperkingen mag. 

Ad 5) De communicatie met de evenementenorganisaties verloopt grotendeels via het 

evenementenloket (VVV) en het gemeentelijke accountmanagement. Daarnaast heeft specifiek 

overleg plaatsgevonden met de grotere sportevenementen in onze gemeente. We denken zoveel 

mogelijk mee met de organisatoren en faciliteren waar mogelijk. 

Ad 6) Er staan veel opties open om het evenement op een alternatieve manier te organiseren. Zo wil 

de ijsbaanorganisatie het evenement verplaatsen naar het Kadeplein, omdat hier meer ruimte is om 

het evenement corona-proof in te richten en daarmee ook meer ruimte geboden wordt aan de horeca 

op de (Oude) Markt.  We stellen ons dus flexibel op, maar proberen tegelijkertijd zoveel mogelijk vast 

te houden aan ons beleidskader en het reguliere vergunningsproces. Vooral het hanteren van een 

gedegen vergunningsproces mede door de hieraan verbonden advisering door derden vergt tijd, 

waardoor er ook grenzen aan onze flexibiliteit van toepassing zijn.  

Ad 7) Wij staan open voor goede suggesties van een ieder. 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 


